
Referat fra bestyrelsesmødet den 5.12.2024 

Tilstede: Søren Peder, Ole, Anette, Kurt, Lisbeth, Kristian og Dorthe 

Ingen afbud 

  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 12.9.24 

Referatet fra 12.9. blev godkendt. 

 

2. Økonomi 

Der er et overskud på ca 5000 kr fra undervisningsbudgettet. Disse hensættes til undervisningsudgifter i foråret. 

Der er et forventet underskud på klubbens budget på ca 2000 kr. 

Da klubbens kontingent til Bridgeforbundet stiger med 60 kr/person og udgifterne til vin også stiger, vil bestyrelsen 
på Generalforsamlingen foreslå en kontingentstigning på 100 kr /år. Fra de nu 700 kr/år til 800 kr /år. 

Klubben har en egenkapital på ca 37.000 kr. Den finder bestyrelsen passende. 

  

 3. Medlemmer 

Vi er 41 betalende aften medlemmer, samt 8, der kun spiller mandag eftermiddag. Derudover 7 elever. 

 

4. Status på undervisning  

Efter vinterferien forsøges med begynderhold både tirsdag og torsdag, hvis der er stemning for det. 

 

5. Realbridge, hvordan går det? 

Forsøget med at arrangere ad hoc turneringer i Realbridge er ved at tage form. Alle er i løbet af efteråret blevet 
orienteret, og der er udarbejdet en mailliste over de personer, der ønsker at være med. Der har været afholdt en 
prøveturnering, der gik godt. Indtil videre er interessen ikke stor i klubben,  men med deltagelse af medlemmer fra 
Roskilde og Ådalens bridgeklubber, - samt lidt tålmodighed - så tror vi på, at det vil lykkes og blive til glæde for de 
interesserede. 

 



6. Valg til bestyrelse, suppleant(er), revisorer og revisorsuppeanter. På 
valg er Anette Hansen, Kristian Carstensen, Kurt Jensen og suppleant Ole 
Carstensen  

Alle modtager genvalg. 

 

7. Festudvalg og revision (genvalg) 

Vi håber på genvalg 

 

8. Indkaldelse til Generalforsamling 

Der indkaldes til Generalforsamling torsdag den 9.1.25, kl 19. Indkaldelsen lægges på hjemmesiden og 
fremlægges i papir til juleafslutningen.  

 

9. Eventuelt 

På initiativ af Ole diskuterede vi, om vores praksis med selv at skaffe substitutter ved fravær skal bibeholdes. Og vi 
kom frem til, at vi fortsætter, som vi altid har gjort. Det er den, der er fraværende, der skal skaffe en substitut - og 
hvis dette er helt umuligt, ringes til turneringslederen, der så må omlægge turneringen. 

Ingen anskaffelser næste år. 

H.K. Sørensen kommer i uge 8. 

Klubben har 35 års jubilæum  i januar 2026. Bestyrelsen foreslår,.at der nedsættes et jubilæumsudvalg på 
Generalforsamlingen. 

På næste møde snakker vi om, om klubben skal på Facebook. 

  

 Ref./Dorthe Svinding 

 


